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Meni sc zdi, da smo scdaj kra-
jani mnogo slabšc informirani kot
prci, kaj počnc in s čim sc ukvarja
kraievna ali obdnska oblasi. Po
tcm bi sklcpal, da sc sedaj vcč
ukvarja sama s seboi koi s poirc-
bami krajanov ali pa smo o njc-
ncm dclovanju ncinformirani
Tudi siccr lmam občuick, da «>
razmcrc podobnc onim iz časov
takoj po vojni, ko sc jc nova oblast
najbolj ukvarjala z imcnovanji
svojih liudi iia odgDvnrncjša mc-
sta, pri čcmcr jc bila Mrokovna
usposohljcnosi posiranskcga po-
mcna. 10 mc vodi k razmišlianju,
da jc scdaj naipomcmbncjša kri-
tika prcjšnjcga sisicraa, nc pa

uresničcvanje prcdvolilnih obljub.
Iz tega sklcpatn, da sc ni nič sprc-
menilo. Predlogi in zahtcvc kraja-
nov za izboljšanje komunalncga
standarda niso obrodilc sadov, ra-
zen čc so sadovi obljubc. Naj po-
vem primcr problema toplifikacije
blokov, ki so bili zgraicm po
vojni. Dvajsct lct so se obljubc
ponavljalc. Nckaj upanja nam
daic nova oblast na podlagi srcča-
nja našc dclcgacijc s predscdni-
kom izvršncga svcia obCinc Ljub-
Ijana Siška, gospodom Pctrom
Zulctom in razgovora z niim, ki
aa^ ic, moram rcči sprcjcl z razu-
mcvanjcm in prisluhnil riašim ic-
žavam. Ob tcj priliki nam jc oblju-
bil pomoč v okviru možnosti. Pro-
sili smo ga namrcč za posrcdova-
njc pri stanovanjskcm podjctju za
izvcdbo topliflkacijc v naši Kra-
jevni skupnosii. Poudarili smo
našo pripravljcnosi za sodclovanjc
pri realizaciji tcga proickta, čc pa
lo nc bo uresničcno, smo daii
jasno vcdcti, da sc bomo izločili iz
slanovanjskcga podiotja in sami
poskrboli za izvcdbo. Razgrnili
smo ludi možnost, da bodo cnakn
storilc osialc KS, ki imajo cnakc
problcmc loplifikacijc. V tcm pri-
mcru bi nc bilo potrcbno občmsko
rinanciranjc vzdrževanja naprav.
napcljavc ter obratovania. Kakor-
koli bi hilo, hi bilo boljc ko! scdaj.
ko jc življcnjc v ich blokih izpod
sianovanjskcga siamlarda.
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